
Eventuelt 

Det ble lagt frem tegninger fra arkitekt som viser hvordan man kan oppgradere 
utearealene i to faser. Den første fasen er tilknyttet området rundt klubbhuset og er 
estimert til kr 900 000 og andre fase som gjelder deler av tribunene er estimert til kr 
600 000. På årsmøtet for tre år siden var det flertall for å gjøre denne 
oppgraderingen, men da treårsfristen for å søke om banklân nå er gått ut, vil styret 
måtte vurdere hva man gjør videre med dette prosjektet. 

Det ble videre stilt spørsmål om hvem som har lov til å parkere ved utebanene. Styret 
opplyste à ha vært i kontakt med tre parkeringsselskaper for å finne en løsning på at 
plassen eventuelt kun skal brukes av klubbens medlemmer. Dette vil bli vurdert videre 
av styret i løpet av kort tid. 

Signert av: 

Jutta Pinnerod Rolf Fesche 



Når det gjelder budsjettposten «Honorar trenere», ble det informert om at klubben i 
fjor hadde mange innleide trenere, men at man fremover ønsker å ha fast ansatte 
trenere. 

Styrets oppfatning er at det er lagt et konservativt budsjett for 2023. 

Det var også et ønske fra medlemmene at styrereferater gjøres tilgjengelig på 
klubbens hjemmesider, noe styret bekreftes at skulle bli gjort fremover. 

10. Behandle mottatte forlag/saker 
Det er ikke mottatt noen saker. 

11. Valg av styre 

Det ble besluttet at nestledervervet endres fra Dagfinn Mundal til Jan Frisk. Det ble i 
tillegg valgt tre nye styremedlemmer: Faste styremedlemmer: Mette Freisner 
Johansen og Magnus Muller. Varamedlem: Karoline Kreyberg 

12. Valg av komiteer 
Det ble besluttet å fortsette med samme valgkomite, men at de to medlemmene vil 
forsøke å verve et yngre medlem. 

Når det gjelder kontrollkomiteen, ble det besluttet at et medlem fortsetter og at man 
vil verve ytterligere et kvinnelig medlem til komiteen. 

13. Valg av revisor 
Det ble besluttet å fortsette avtalen med eksisterende revisor. 

Det ble reist spørsmål om behovet for ekstern revisor, og det ble bekreftet at dette er 
en betingelse for £ få tilskudd fra Asker kommune. 



7. Kontrollkomiteens rapport 
Det ble opplyst at komiteen tok kontakt med daglig leder i fjor sommer for en 
oppdatering om klubben, men fikk ingen respons. Det ble også bedt om å f£ 
resultatregnskapet, men dette ble heller ikke mottatt. 

Komiteen oppfatning var at den administrative kontrollen av klubben var svaært 
mangelfull både i forhold til moms og kontoføringer. Det ble derfor vanskelig for 
komiteen å gjøre en kontroll uten tilgang til dokumentasjon. 

Fokus for kontrollkomiteen i 2023 vil være å følge opp at klubben får en god rutine for 
innkreving av inntekter. 

8. Fastsette medlemskontingent for 2023 
Denne ble besluttet å øke på forrige årsmøte i 2022 gjeldende for 2023. Ved en feil 
har den økte kontingenten for 2023 ikke blitt fakturert medlemmene. 

Styret vil innen kort tid ta stilling til om medlemmene skal etterfaktureres denne 
differansen i kontingenten. 

Det ble besluttet à ikke endre kontigenten fra 2023 til 2024. 

9. Budsjett 2023 
Det viste seg at feil versjon av budsjettet hadde blitt lagt på klubbens hjemmesider, 
men dette vil bli rettet opp umiddelbart. 

Det ble stilt spørsmål om størrelsen på sponsorinntekter og leieinntekter for klubbhus 

og leilighet. 

Bobla er ikke tatt med i budsjettet. Den videre planen for bobla vil bli diskutert av 

styret i løpet av kort tid. 

Det ble kommentert at arbeidsgiveravgift er feilført som utgift. 

Momskompensasjonen er trolig budsjettert for lavt. 

Det var også spørsmål om de høye kostnadene som er budsjettert for sngbrøytingi 
2023. Dette skyldes i hovedsak store mengder snø p£ taket som måtte fjernes i januar 

2023. 

Renteutgifter er ikke tatt med i budsjettet. 

Det ble stilt spørsmål om det var søkt om tilskudd og strømstøtte og det ble bekreftet. 



Det er stor forståelse fra styret sin side at de nne situasjonen har medført misndye fra 
klubbens medlemmer og at kommunikasjonen kunne ha vært bedre. 

Det er flere som har stilt spørsmål om at bobla ikke har blitt satt opp. Styret gjorde 
tidlig på året en beregning av økte kostnader til biodiesel og antall timer bobla hadde 
blitt benyttet foregående år og kom til at dette ville medføre et underskudd på cirka 
en halv million kroner. 

Det ble også stilt spørsmål om hvorfor klubben igjen skal arrangere NM for veteraner. 
Årsaken til dette er at en annen klubb trakk seg fra arrangementet og vi ble forespurt 
om vi kunne holde dette igjen. 

6. Regnskap 2022 
Omsetningen for klubben for 2022 er 7,4 millioner mot 9,2 millioner for 2021 som 
dessverre gir et negativt resultat på 1,8 millioner. 

Det ble stilt spørsmål om avskrivninger og det ble bekreftet at dette er gjort for en 
million kroner på eiendom, ikke gjeld. 

Det er videre i år ikke satt av ytterligere kapital i fond for fremtidige kostnader slik det 
har vært gjort tidligere år. 

Når det gjelder inntektsføringeni regnskapet, er dette dessverre noe uoversiktlig da 
dette skyldes flere feil i tidligere posteringer. 

Faktureringen av tennisskolen har blant annet blitt endret fra at klubben tidligere har 
fakturert tennisskolen. 

Videre har tilskudd mottatt fra Asker kommune som gjelder boble og baneprosjekt 
blitt ført som inntekt. 

Klubben har også hatt utfordringer i kommunikasjonen med regnskapsfører og 
feilposteringer. De har videre bekreftet at de som følge av dette vil redusere sine 
fakturaer til klubben. 

Det var i 2022 mange åpne poster på fordringer som man nå i all hovedsak har fulgt 
opp. Det har ikke vært god nok oversikt over deltakere på tennisskolen som har 
medført at mange ikke har betalt. Dette ble også bekreftet av en av trenerne som 
deltok på møtet. 

Styret har besluttet å bytte tilbake til tidligere regnskapsfirma. De vil starte sitt arbeid 
umiddelbart og samtidig gå gjennom posteringer tilbake til 1. januar 2023. 

Årsmøtet godkjente regnskapet. 



Møtet ble avholdt i klubbhuset 27. april 2023 kl 1830-2100 

Møteprogram og agenda 

Årsmøte for 2022 - Asker tennisklubb 

1. Gjennomgang de stemmeberettigede 
2. Velge dirigent 
3. Valg av medlem til å underskrive protokollen 
4. Godkjenne innkallelsen 
5. Styrets årsberetning 
6. Regnskap 2022 
7. Kontrollkomiteens rapport 

9. Budsjett 2023 
8. Fastsette medlemskontingent for 2023 

10. Behandle mottatte forslag/saker 
11. Valg av styre 
12. Valg av komiteer 

13. Valg av revisor 

Referat 

1. Gjennomgang av de stemmeberettigede 

Alle deltakere var stemmeberettigede medlemmer. 

2. Velge dirigent 

Rolf Fesche ble valgt som dirigent. 

3. Valg av medlem til å underskrive protokoll 

To medlemmer ble valgt til å signere protokollen. 

4. Godkjenne innkallelsen 

Innkallingen ble godkjent. 

5. Styrets årsberetning 
Det ble lagt vekt på at 2022 har vaert et svært krevende år for klubben og man håper 
at 2023 skal bli bedre. Aret startet med at flere av de ansatte sa opp sine stillinger og 

det var et stort fokus for styret å få ansatt et trenerteam og avklare 
ressurssituasjonen i sin helhet. Status nå er også at man inntil videre avventer med å 

ansette en daglig leder for klubben. 
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